
                                                                       Årsmøte 7/4-21 

Tilstede via Teams: Lena, Jane, Ida, Line, Stig Tommy, Astrid, Margaret, Sindre, Linn, Thomas og Petter 

 

Sak 1: Valg av møteleder, referent og to til å signere protokoll 

Vedtak: 

Line Pettersen ( møteleder) 

Linn Strøm ( referent) 

Thomas Fallmyr og Astrid Øie Johansen ( signerer protokoll) 

 

Sak 2: Godkjenning av innkalling 

Vedtak: Godkjent 

 

Sak 3: Årsmelding 

Vedtak: Godkjent med endringer. 

 

Sak 4: Budsjett 

Budsjetterte etter 2019, ingen aktivitet i 2020. Er lagt inn peng til dommerne, Byåsenakademiet og 

sosiale tiltak til lagene. 

 

Sak 5: Valg av nytt styre 

Leder; Petter Lysfjord ( 1 år) 

Kasserer; Mangler ( 2 år) 

Sekretær; Linn Strøm ( 1 år) 

Nestleder; Ida F Svendsen ( 1 år ) 

Dommerkontakt; Sindre Sørhaug ( 2 år ) 

Styresmedlemmer;  

Lina Beate Paulsen ( 2 år ) 

Jeanett Strømsøy ( 2 år ) 

Sportslig leder; Lena Kristoffersen ( 1 år ) 

 

Økonomigruppe: 



Lars Fredrik Mørch ( 1 år ) 

Marte Strøm ( 2 år ) 

Vilma Januskaute ( 2 år ) 

 

Sak 6: Eventuelt 

 Treningsavgift: 

Spørsmål om den skal økes iogmed at satsene mest trolig øker og vi mister sponsorinntekt. Avventer 

med en avgjørelse til neste år. Vurderer å satse mer på flaskeinnsamling siden det er mye penger og 

hente der. 

 

Revidering av den sportslige plan: 

Planen er grei, men kan føre mer inn på mini. Rekruttering og holde på trenere. Styret skal jobbe med 

det kommende sesong. Handballforbundet holder kurs som kan  være noe og se på, slik som; kast ball 

og hvordan rekruttere foreldrene. 

 

Hoopit: 

Skal bli den nye plattformen, alle særgrupper skal inn dit. 

Ghbb  

Kompensasjon til styresmedlemmer: 

Ble diskutert kompensasjon til leder og kasserer. Er lagt inn i budsjettet. 

 


